
Město Kutná Hora 
Zápis ze 3. zasedání OsV Kaňk v roce 2022 

konaného dne 30.5.2022   v 18:00 hod. v „Mozaika“ Kaňk, U Panské jámy č.p. 243 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomni: Ing. Max Kubát, Jana Benešová, Mgr. Jana Červená 

Nepřítomni – omluveni:   

       -  neomluveni:   Mgr. Radka Krejčí 

Hosté:  Bc. Michal Hubrt, Bc. Jan Čermák, Adam Vančo – zájemci o členství v OsV doporučení 

RM ke jmenování ZM. 

Člen RM, ZM: 

Prezenční listina tvoří přílohu č. 1 „Zápisu“ 

Program jednání:                

                                                 (tvoří přílohu č. 2 „Zápisu“) 

1) Jednání zahájil předseda OsV přivítáním přítomných. Po kontrole účasti konstatoval, že jsou 

přítomni 3 členové  a OsV je usnášeníschopný. 

2) Jako zapisovatel byl určen ing. Max Kubát, ověřovatelkou zápisu paní Mgr. Jana Červená 

3) Předseda OsV seznámil členy OsV s návrhem programu jednání. Program jednání byl doplněn o 

připomínky přítomných členů a schválen  všemi přítomnými členy OsV. 

 

4) Podněty na projednání v RM, ZM 

4.1. Ukončení členství paní Mgr. Radky Krejčí v OsV Kaňk. 

Dne 1.6.2022 oznámila písemně paní Mgr. Radka Krejčí předsedovi OsV Kaňk rezignaci na 

členství v OsV Kaňk z rodinných a pracovních důvodů. 

 

5) Podněty s žádostí o řešení odbory MěÚ 

OsV nemá žádný podnět k řešení odbory MěÚ. 

 

6) Podněty s žádostí o projednání vedením města 

6.1. Obnovení vodní plochy (rybníčku) na pozemku p.č. 240, k.ú. Kaňk 
 S myšlenkou na obnovu rybníčku na Kaňku v lokalitě u bývalé fary seznámil OsV obyvatele 

Kaňku již několikrát prostřednictvím zápisů z jednání OsV a zveřejněním podrobnějšího popisu 

záměru na webových stránkách OsV a na FB. 

 15.5.2022 byla na FB OsV zveřejněna stručná anketa, kterou OsV občany požádal o krátké 

vyjádření k návrhu OsV na obnovu rybníčku.  Obyvatelé měli možnost vyjádřit svůj souhlas či 

nesouhlas se záměrem obnovy rybníčku. Žádost o účast v anketě byla rovněž zveřejněna ve skříňce 

před bývalou radnicí. Anketa byla anonymní a do jejího ukončení 24.5.2022 se jí prostřednictvím 

formuláře na FB zúčastnilo 50 obyvatel. Z nich se 44 obyvatel (88 %) vyslovilo pro obnovu 

rybníčku, 6 obyvatel (12 %) bylo proti. Další dva obyvatelé podpořili návrh ústně mimo formulář. 

 Jednání OsV týkající se podnětu obnovení vodní plochy se zůčastnila obyvatelka domu U 

Radnice č.p. 3, který poměrně těsně přiléhá k pozemku bývalé vodní plochy. Obyvatelka vyjádřila 

nesouhlas se záměrem odůvodněný tím, že nevěří v pravidelnou údržbu případně vzniklé vodní 

plochy a množstvím inženýrských sítí (především vodovodního potrubí), které mohou být při 

případné obnově vodní plochy poškozeny. 

 OsV prosí vedení města o vyjádření k návrhu. 

 

Bod č. 6 jednání byl ukončen v 18:25 hod. a bylo pokračováno diskuzí nad informacemi – viz bod 7) 

programu (příloha č. 3 k zápisu). 

 

Zapsal:    Ing. Max Kubát                                                   Předseda OsV:   Ing. Max Kubát 

 

Ověřovatel: Mgr. Jana Červená            1.6.2022  

 



Diskuze 

(příloha č. 3 k zápisu z jednání OsV ze dne 30.5.2022) 

 

Bod 7) programu týkající se diskuze nad informacemi o činnosti OsV a odpověďmi odborů MěÚ na 

podněty OsV určený především jako informace pro členy OsV a obyvatele Kaňku. Aktuální 

informace byly průběžně zveřejňovány na FB OsV a na webových stránkách OsV 

(www.kank.kutnahora.cz). 

7.1. Zápis OsV ze dne 7.4.2022 – přijímání nových členů OsV 

 Zápis z jednání byl zveřejněn ve vitríně u bývalé radnice a na webových stránkách  OsV. 

Rovněž byl zaslán na MěÚ Kutná Hora, kde byl zveřejněn na webových stránkách a zařazen na 

poradu vedení města dne 19.4.2022. Na poradě vedení města byly projednány jednotlivé body a 

zadán mj. úkol PV/22/16/7 – Zastupitelstvu města Kutná Hora jmenovat pana Bc. Michala Hubrta, 

Bc. Jana Čermáka a  Adama Vanča  novými členy OsV Kaňk. 

 Usnesením RM č. R/346/22 ze dne 4.5.2022 RM 

I.) Bere na vědomí předložený zápis OsV Kaňk ze dne 7.4.2022 

II.) Doporučuje ZM Kutná Hora 

a) vzít na vědomí předložený zápis OsV Kaňk ze dne 7.4.2022 

b) jmenovat novým členem OsV Kaňk pana Bc. Michala Hubrta, pana  Adama Vanča a Bc. Jana 

Čermáka. 

Zápis ze dne 7.4.2022 je zařazen na program ZM dne 21.6.2022. 

 

7.2. Rekonstrukce komunikací Ke Gruntě a Vavřinecká 
 Na základě fyzické prohlídky komunikací Ke Gruntě a Vavřinecké  dne 13.1.2022 byl 

usnesením RM č. R/237/22 ze dne 23.3.2022 schválen dodatek ke smlouvě s projekční firmou 

ARTENDER na vyhotovení DSP, ve kterém je zahrnuto i vybudování nové dešťové kanalizace v 

rekonstruovaných komunikacích. Dle důvodové zprávy se jedná vysloveně o požadavek OsV Kaňk. 

Termín vyhotovení DSP byl prodloužen do 23.4.2022. Dle informace od ing. Králíka, vedoucího OI 

byl termín dodržen a probíhají jednání a připomínky k předané dokumentaci. 

 

7.3. Oprava části komunikace U Radnice 
 Dne 23.3.2022 se sešli zástupci OsV Kaňk s vedením Města Kutná Hora, účelem bylo 

fyzické seznámení zástupců Města se stavem komunikací v oblasti „nad kostelem“ a zvažování 

oprav některých komunikací v letošním roce. 

 V ulicích Pod Haldou a U Radnice (úsek z náměstíčka ke kostelu sv. Vavřince) byl 

navrhován stejný způsob opravy jako v ulici Pod Pašinkou, tj. betonové pásy s kamennou drenáží, 

který se v ulicích ve svahu bez dešťové kanalizace osvědčil. Z tohoto důvodu byla prohlédnuta i 

ulice Pod Pašinkou. 

 Na základě tohoto jednání bylo usnesením RM č. R/312/22 z 20.4.2022 schváleno uzavření 

smlouvy o dílo se společností TS Kutná Hora na provedení stavby „Oprava povrchu části 

komunikace v ulici U Radnice za celkovou částku 888.905,- Kč vč. DPH. 

Zodpovídá: Maternová Blanka ing., vedoucí odboru  Termín: 18.5.2022 

 Jedná se o část komunikace spojující náměstíčko s kostelem sv. Vavřince (od č.p. 70). 

Komunikace byla v minulém roce několikrát zcela zničena přívalovými dešti. Oprava by měla být 

provedena dle návrhu pokládkou betonových dílců se štěrkovým ložem. Financována bude z 

rozpočtové rezervy. 

 Dotazem na TS bylo zjištěno, že smlouva byla uzavřena, část materiálu je již nakoupena a 

další část je zajišťována. Bohužel ceny stavebního materiálu neustále rostou a dodací lhůty jsou 

dlouhé. V současné době je prováděno vytyčování inženýrských sítí. Práce budou zahájeny po 

zajištění materiálu na celou stavbu. 

 

7.4.  Směrovky k památným budovám a místům více vyhledávaným návštěvníky Kaňku 
 Odboru správy majetku bylo uloženo zajistit 15 ks označníků na místní cíle na Kaňku. Dne 

http://www.kank.kutnahora.cz/


16.5.2022 mailem oznámila OsV ing. Štolbová, vedoucí TO MěÚ, že „v nejbližších dnech je 

planovaná instalace 15 ks informačních cedulí, které budou umístěny u autobusových zastávek a 

křižovatkách tak, aby byla značena důležitá a významná místa na Kaňku.“ Směrovky byly 

instalovány na konci května 2022. 

 Součástí oznámení byl dotaz, zda OsV trvá na instalaci velké orientační mapy. Vzhledem k 

tomu, že jsou umístěny označníky s názvy ulic, jsou instalovány informační cedule, názvy ulic jsou 

zadány v celostátním registru a tím zobrazovány  v navigacích, upustil OsV od instalace velké 

orientační mapy, resp. map. Toto rozhodnutí bylo mailem 18.5.2022 sděleno ing. Štolbové. 

 

7.5. Instalace zábradlí na přístupu k dětskému hřišti 
 Zábradlí na přístupu k dětskému hřišti bylo instalováno 28.4.2022 vč. chodníku ze zámkové 

dlažby. OsV děkuje TO MěÚ a TS KH za vyřízení podnětu. 

 

7.6. Oprava ulice U Panské jámy 
 Podnět od obyvatel na opravu komunikace U Panské jámy (od kostela sv. Vavřince  k 

zastávce BUS) byl předán správci komunikací. Oprava byla provedena prakticky okamžitě 

(14.4.2022, viz FB 16.4.2022). Byla použita metoda směsi asfaltové emulze a kameniva. 

  Ve stejné dny bylo dokončeno napojení ulice Za poštou s ulicí U Staré Plimle – jednalo se o 

nedodělek z prosince r. 2020, na jehož dokončení trvali jak obyvatelé, tak OsV. 

 

7.7. Průjezd vozidel přes Kaňk 
 Reálný průjezd vozidel přes Kaňk je po přenastavení kamery opět pravidelně zveřejňován 

provozovatelem. OsV tyto počty sleduje a 25.5. byly po doplnění údajů za duben zveřejněny na 

webu OsV. 

 V dubnu 2022 přejelo přes Kaňk obousměrně 219 871 všech vozidel, z toho směrem ke 

Skalce 103 379 vozidel, směrem ke Kutné Hoře 116 492 vozidel. Počet nákladních vozidel a 

souprav činil 9 397, tj. 313/den. Směrem ke Skalce projelo 4 785 nákladních vozidel a souprav, 

směrem ke Kutné Hoře 4 612.   

 

7.8. II. ročník participativního projektu Panuj Hoře! 

 Za OsV byl přihlášen projekt na instalaci dvou cvičebních prvků pro dospělé na dětském hřišti, 

jehož vypracování, přihlášení a prezentaci se, tak jako v minulém roce, ujala paní Mgr. Červená. 

Hlasování na podporu jednotlivých projektů bylo ukončeno 17.4.2022. Projekt na instalaci dvou 

cvičebních provků pro dospělé získal 55 hlasů a stal se tak vítězným projektem na Kaňku. 

 Nyní by ze strany města mělo dojít k nákupu a instalaci dvou již předem vybraných cvičebních 

prvků. 

 

7.9. Instalace VO k cestě na hřiště – žádost o prověření možnosti záměru 
 Jedná se o odbočku z ulice Libenická mezi domy č.p. 85 a č.p. 355, odhadovaná délka cca 

150 – 200 m. Přístup je problematický především v zimním období. Jedná se o osazení 7 světlených 

míst ve vzdálenosti 30 m sebe. Náklady jsou předpokládány ve výši max. 400 tis. Kč bez DPH. 

 Zápis OsV Kaňk ze dne 7.4.2022 byl zařazen na poradu vedení města dne 19.4.2022. 

Vedením města byl zadán Odboru správy majetku (OSM) úkol PV/2216/8, zařadit do návrhu 

rozpočtu na rok 2023 akci VO u hřiště na Kaňku. 

 

7.10. Drobné opravy 
Na upozornění OsV TS 

- opravily dešťovou kanalizační vpusť u č.p. 49 v ulici Fráty (26.4.2022) 

- nasadily kryt elektroinstalace u sloupu VO naproti č.p. 197 v ulici Vavřinecká (16.5.2022) 

- vyměnily poškozený kryt u sloupu VO před č.p. 85 v ulici Libenická (20.5.2022) 

Výše uvedené práce zajistily TS prakticky okamžitě po ohlášení, max. druhý den. 

OsV děkuje TS za spolupráci. 



7.11.  Pietní vzpomínka v Den vítězství 
 Dne 8.5.2022 v 17:00 hod. se u památníku před bývalou radnicí na Kaňku sešli zástupci 

OsV s obyvateli Kaňku k zapálení svíček a položení květin na uctění památky všech, kteří položili 

své životy za svobodu budoucích generací. Členy OsV potěšila poměrně hojná účast a především 

skutečnost, že se sešli „zástupci“ tří generací. Informace o setkání byla téhož dne vložena na FB. 

  

Zapsal: Ing. Max Kubát     Datum: 1.6.2022 

 


